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A n d e r    N i e u w s

Erik Verbeeck 

Sven Nys Cycling Center :
Veiligheid in vraag.

Lokvogel Sven Nys heeft, nadat de
-politieke-
schaapjes rond het
Cycling Center op
het droge waren,
blijkbaar diens
aandelen verkocht.
De politici die Nys
ophemelden om de
subsidies te
kunnen
verantwoorden,
hebben het volk
dus weer bij de
neus gehad.
Alhoewel het
feitelijk nog een
actieve bouwwerf
is moest er
niettegenstaande
dat,  zo nodig toch
geopend worden.

Foto boven : de trap heeft maar
één leuning. Bijkomende vraag is,
hoe de ramen langs de
binnenkant veilig kunnen
gewassen worden.

Foto links : langs de wandel- en
fietsweg naar het center liggen
gevaarlijke diepe kuilen.

Veiligheid.

Morsum Magnificat toont hier

nogmaals aan hoe pover het in

Tremelo gesteld is met de

veiligheid. Ook over de rol van

de provincie Vlaams Brabant

moeten we hier vragen

stellen. Is er dan bij de

provincie niemand die zich

daarover vragen stelt?

Omdat dat blijkbaar niet

gebeurt, hebben wij aan

gedeputeerde Monique

Swinnen -CD&V- zelf

vragen gesteld, maar tot

nog toe hebben we geen

reactie ontvangen.


